
1) Jak mi katedra pomohla při přípravě na dráhu profesionálního sociálního pracovníka 

2) Co jsem si ze studia na katedře odnesl/a do profesního života 

Jmenuji se Michaela Kokešová (roz.Richtrová), studium na katedře SOCP FF UK jsem 

ukončila tuším v roce 2002. Během a po studiu jsem zpočátku pracovala v sociálních službách 

v neziskovém sektoru. Nyní pracuji jako psychoterapeutka v soukromé praxi. Dodnes na dobu 

studia na této katedře vzpomínám s vděčností. Studium mi dalo dobrý základní přehled o tom, 

co je sociální práce a kde všude se tento obor uplatňuje. Velkou výhodou byli přednášející, 

často zkušení odborníci z praxe, kteří nám předávali teorii i praktické zkušenosti. S některými 

z nich jsem doposud v kontaktu a stále si vážím jejich práce.  Díky. 

Zdravím, 

Michaela Kokešová 
 


